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2010D40002 LIJST VAN VRAGEN 

1 
Wat is de achtergrond van het feit dat 35,8 miljoen euro aan uitgaven in 
de DICTU- begroting voor 2009 niet waren gebudgetteerd in de begroting 
voor LNV? Is dit gebruikelijk? 

2 
Wordt het functioneren van de Groene Kenniscoöperatie met enige 
regelmaat geëvalueerd? Vervult de Groene Kenniscoöperatie in de praktijk 
de sleutelrol die haar toegedicht wordt? 

3 
Op welke vier regelingen is de Lex Silencio van toepassing verklaard en 
waarom? 

4 
Welke reductie van de administratieve lastendruk en de regeldruk wordt 
bij het voorbereiden en opstellen van de uitvoeringsregelgeving onder de 
Wet Dieren beoogd? 

5 
Welke consequenties had het beleid rond de perceelsregistratie, het 
Actieplan Ammoniak en het mestbeleid voor de administratieve 
lastendruk en de regeldruk in de agrarische sector? 

6 
Is de afname van regeldruk, administratieve lastendruk en nalevings- en 
toezichtslasten een netto afname? 

7 
Kunt u specifiek toelichten op welke wijze de «Europese dimensie» van 
invloed is geweest op het niet realiseren van de drie streefwaarden voor 
administratieve lasten, nalevingskosten en toezicht? 

8 
Wat is de benutting van de genoemde regeling duurzame energiepro-
ducten door de verschillende agro- en foodsectoren? 

9 
Op welke wijze wordt de Kamer geïnformeerd over de sectorale pilots met 
betrekking tot energiebesparing? 

10 
Waar zijn de monitorgegevens over de energietransitie 2009 te vinden? 

11 
Hoe verhouden uw inspanningen met betrekking tot de bio-based 
economy zich tot de ambitie van de Highlevel Stuurgroep Bio-based 
economy (een bijdrage van 20 miljard euro op jaarbasis aan het BNP)? 

12 
Wat is motivatie van het CBS om een herberekening uit te voeren over de 
realisatiecijfers voor het nationaal fosfaatoverschot? Kunt u een overzicht 
geven van deze cijfers? Worden de streefwaarden voor het fosfaatover-
schot en het stukstofoverschot voor 2010 en verder aangepast nu blijkt dat 
in 2008 de doelstelling al is bereikt? Zo ja, op welke op wijze? Zo nee, 
waarom niet? 
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13 
Hoe kan worden aangetoond dat het herstel van de scholbestanden is 
veroorzaakt door het verlagen van de visserijdruk op deze bestanden en 
niet door bijvoorbeeld natuurlijke oorzaken? 

14 
Hoe noodzakelijk is het, in het licht van genoemde verwervingspro-
blemen, dat de problemen bij het realiseren van de EHS en de bezuini-
gingsopgave, de verwerving en inrichting van gronden voor Recreatie om 
de Stad geheel wordt afgerond? 

15 
Kunt u uiteenzetten wat de stand van zaken is wat betreft het maken van 
nadere afspraken met de provincies in het kader van de Mid Term Review 
ILG over de uitvoering van de leefgebiedenbenadering? 

16 
Wat zijn de prestatieafspraken rond de leefgebiedenbenadering? 

17 
Kunt u uiteenzetten welke projecten in 2010 in het kader van de leefgebie-
denbenadering zijn uitgevoerd? 

18 
Over welke zes projecten die LNV coördineert wordt gesproken en waar 
vallen de twee projecten onder die niet onder Randstad-Urgent vallen? 

19 
Op welke pilot-projecten herstructuering melkveehouderij is vertraging 
opgetreden en waarom? 

20 
Kunt u een overzicht geven van de begroting van de renovatie van het 
hoofdgebouw en de realisatie (bestedingen) tot nu toe? 

21 
Wat is de oorzaak van de stijging van de uurtarieven bij DICTU van 125 
euro naar 142 euro? Wat is uw oordeel hierover? 

22 
Wat is de reden dat Staatsbosbeheer en BBL wel een ZBO zijn, maar niet 
onder de Kaderwet ZBO vallen? 

23 
Wat is in 2010 de maximale financiële ruimte om onder artikel 68 milieu, 
natuur en andere doelen die niet onder inkomenssteun vallen te reali-
seren? Kunt u een overzicht geven van de mate waarin Nederland deze 
ruimte benut heeft in vergelijking met de andere EU-lidstaten?
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